
Азра Хаџиахметовић 

Изразила је незадовољство одговором Агенције за развој високог образовања и осигурање 

квалитета на питање постављено на 13. сједници, одржаној 10. новембра 2011. године, а 

поновљено на 19. сједници, одржаној 19. јануара 2012. године. Питање је гласило: „Зашто није 

испоштован рок за прву акредитацију и шта су у том смислу пропусти Агенције, пропусти 

надлежних образовних власти и пропусти високошколских установа?” 

Допунила је питање сљедећим: „Дакле, шта су учиниле надлежне институције, није само 

Агенција надлежна за спровођење поступка акредитације високошколских установа, али шта су 

урадиле надлежне институције, односно шта је потребно да се уради у смислу стимулисања 

цијелог овог поступка како се ово не би случајно даље пролонгирало, евентуално поновило?“ 

 


